

Title (en)

Control method and system for entrance or exit.

Title (de)

Steuerungsverfahren und -anlage für Ein- oder Ausgang.

Title (fr)

Procédé et installation de contrôlé dans un passage d'accès ou de sortie d'un lieu déterminé.

Publication

EP 0423016 A1 19910417 (FR)

Application

EP 90402800 A 19901009

Priority

FR 8913183 A 19891010

Abstract (en)

The installation is comprised of a gate of which the leaf (3) is supported by a vertical shaft (5) rotationally driven by motor (9) servo-controlled by a control system which includes a photoelectric cell capable of detecting the penetration of a person in a corresponding passage, in the authorized direction, in order to make the shaft (5) of the gate turn in the opening direction. The installation is also comprised of a central system for managing the operation of the gate and for actuating the motor (9) in one direction and in the opposite direction, and such managing system is servocontrolled by electromechanically control means (17) for both directions of rotation of the shaft (5) of the gate (2) as well as for the angular position of said shaft. In the case of rotation of the gate in an unauthorized direction, while the gate was previously closed or during its opening, this managing system is capable of controlling on the one hand the operation of a warning apparatus and on the other hand maintaining in operation or setting in operation a device (13, 14) for braking the shaft (5) of the gate, such braking device being capable of slowing down the shaft through out its rotation in the unauthorized direction while allowing such rotation under the effect of a pushing force exceeding a predetermined value.

Abstract (fr)

L'installation comporte un portillon dont le battant (3) est porté par un arbre vertical (5) entraîné en rotation par un moteur (9) asservi à un système de commande qui comprend une cellule photo-électrique apte à détecter la pénétration d'une personne dans le passage correspondant, dans le sens autorisé, pour faire alors tourner l'arbre (5) du portillon dans le sens de l'ouverture. L'installation comporte également un système central de gestion du fonctionnement du portillon et de la mise en action du moteur (9) dans un sens et dans l'autre, et ce système de gestion est asservi à des moyens de contrôle électro-mécanique (17) de l'un et l'autre sens de rotation de l'arbre (5) du portillon (2) ainsi que de la position angulaire de cet arbre. En cas de rotation de ce portillon dans le sens non autorisé alors qu'il était auparavant fermé ou en cours d'ouverture, ce système de gestion est apte à commander alors d'une part la mise en action d'un appareil avertisseur et d'autre part le maintenir ou la mise en fonctionnement d'un dispositif (13-14) de freinage de l'arbre (5) du portillon qui est apte à le freiner pendant toute sa rotation dans le sens non-autorisé tout en permettant cette rotation sous l'effet d'une poussée dépassant une valeur déterminée.

IPC 1-7

E05F 15/20; E06B 11/00

IPC 8 full level

E05F 15/12 (2006.01); **E05F 15/20** (2006.01); **E06B 11/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05F 15/627 (2015.01); **E05F 15/74** (2015.01); **E06B 11/085** (2013.01); **E05Y 2201/434** (2013.01); **E05Y 2400/324** (2013.01);
E05Y 2400/354 (2013.01); **E05Y 2600/41** (2013.01); **E05Y 2600/452** (2013.01); **E05Y 2900/40** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] WO 8600953 A1 19860213 - CARROLL NOEL
- [Y] DE 3831056 C1 19890914
- [YD] EP 0075806 A1 19830406 - WANZL KG RUDOLF [DE]
- [YD] EP 0331770 A1 19890913 - MALKMUS DOERNEMANN CAROLA [DE]
- [A] FR 2532985 A1 19840316 - SUPERMARKET SYSTEM [FR]
- [A] GB 2121988 A 19840104 - WESTINGHOUSE ELECTRIC CORP
- [A] US 3531894 A 19701006 - BATES BRADFORD, et al

Cited by

DE102016114239A1; EP2000621A1; EP0643189A1; DE4432922A1; FR2868112A1; CN101793118A; GB2544362A; GB2544362B;
DE102005031226A1; EP1835112A3; EP2687664A3; EP0563017A3; TR27114A; EP0617188A1; US5355630A; EP1990777A3; US9761076B2;
EP2690247A2; WO9300480A1; WO2014169886A1; WO9303251A1; WO9724503A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0423016 A1 19910417; EP 0423016 B1 19930721; DE 69002299 D1 19930826; DE 69002299 T2 19931104; ES 2044490 T3 19940101;
FR 2652854 A1 19910412; FR 2652854 B1 19950623; WO 9105934 A1 19910502

DOCDB simple family (application)

EP 90402800 A 19901009; DE 69002299 T 19901009; ES 90402800 T 19901009; FR 8913183 A 19891010; FR 9000720 W 19901009